2019世界中小企业大会

报名回执（截止日期:2019年5月31日）
The Second World Small and Medium Enterprises Conference 2019

Registration Form(deadline:May 31st,2019)

注：报名后经主办单位审核确认（三个工作日）后方可参加会议

PS: Participation of the convention can be taken after the application been reviewed and confirmed( in three working days) 

	单位名称（盖章）

company name(seal)
	
	单位地址

company address
	

	联系人

Contact
	
	职    务

Position
	
	电子邮箱

E-mail
	

	手机

phone number
	
	电话

TEL
	
	网址

Web
	

	参会代表姓名（1-2名）

Participant's name(s)

(1-2 people)
	性别

Gender
	职务

Position
	联系方式Phone number

	
	
	
	

	
	
	
	

	非会员
	8800元：会议资料、餐费，住宿费、酒店与会场间地通勤费用。费用所含21、22日两晚住宿（房型以酒店预订先后余房为准），21日晚（自助）、22日中、晚（两自助）、23日中（自助）、晚（桌餐）

￥8800: Including the materials for the convention, meals, and accommodation

（ Two nights of accommodation on June 21st and 22nd (room type based on the hotel reservation sequence), buffet for dinner on 21st, lunch and dinner on 22nd and lunch on 23rd, dinner at table on 23rd.）

	会员
	免会议费。食宿自理，会前办理。

Free of charge for attending. Accommodation and meals on your own expense.

	备注

remark
	5月31日前截止报名。单独购买餐券及住宿部分请于5月31日前提前付费，项目费用为协会代为收取，只开具收据。用餐及住宿的正式发票请凭收据到酒店开取。 

The registration deadline is May 31st. For purchasing meal vouchers and accommodation separately, please pay before May 31st. The fee is collected by the association and only receipts can be issued. Formal invoices for meals and accommodation should be drawn from the hotel with receipts.

	申请项目

Application Project
	贵宾VIP     □                              展位Booth 3×3m □              

演讲、对话嘉宾Lecture、Dialogue Guest     □

晚宴冠名合作Dinner Title Cooperation      □

茶歇冠名合作Tea Break Title Cooperation   □

分论坛联合主办、承办Sub-Forum joint Host、Undertake   □  

指定礼品合作Specify Gift Cooperation   □

展区广告板   □

会刊广告页   □

	费用请汇入承办单位帐号：

Please send the remittance to the account number of undertaker

户　名 Username：中小商协（北京）管理咨询有限公司

账　号account number：1101 46125 78001                    

开户行bank：平安银行北京花园路支行(Garden Road Sub-branch,Beijing,PingAn Bank)


联系人Contacts：王俊娇                     电  话TEL:  010-82030467

网  址Website：www.zxsx.org                邮  箱E-mail: 812980202@qq.com


地  址: 北京市海淀区北太平庄路25号（100088）

Address: No. 25, North Taipingzhuang Road, Haidian District, Beijing (100088)
